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Interpellation om kapacitetsstark kollektivtrafik 
 
 

Bakgrund:  
 
Uppsala kommun har ingått ett avtal kallat Uppsalapaketet/Fyrspårsavtalet som 
inkluderar att Uppsala kommun och Region Uppsala ska säkerställa 
kapacitetsstark kollektivtrafik mellan Uppsala Resecentrum och stadens södra 
stadsdelar. Avtalets efterlevnad följs av Länsstyrelsen som ska säkerställa att 
parterna tar de steg som krävs enligt överenskomna tidplaner.  
 
Jag frågar kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling: 
 
- Vilken typ av fordon anser du vara tillräckligt kapacitetsstarka för att klara ett behov 
i södra stadsdelarna de kommande 20 åren? 
 
- Vad anser du vara viktigt att säkerställa när framkomligheten för kollektivtrafiken 
kraftigt måste förbättras i södra stadsdelarna oavsett val av fordon för kapacitetsstark 
kollektivtrafik? 
 
- Kopplat till de omförhandlingar som Uppsala kommun vill genomföra av 
Uppsalapaketet/Fyrspårsavtalet, anser du att de kan bli framgångsrika om inte 
Uppsala kan redogöra för hur vi avser att stärka kollektivtrafikens framkomlighet och 
kapacitetslyft? 
 
- Vilket tillväxtscenario ser du framför dig i Uppsalas södra stadsdelar om det visar 
sig omöjligt att bygga bron vid Ultuna över Fyrisån?  
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